
Referat FAU møte 09.02.2022 

Til stede: Sakina Bougato, Melek G.Atay, Sigurd Lydersen, Aisha Hassan, Anita Kaas, Fouzia Malik, 

Ibrar A.Jameel, Hasim Nabi og Camilla Omholt.  Rektor Christina Solheim og Athithyan V fra elevrådet 

Sted: Teams 

 

Sak 1: Rektor informerer 

Det ble orientert om utvidelse av kapasiteten på valgfagene. Det vil utvides på de tilbudene som 

allerede er, og i tillegg kunne tilby kampsport, danselinje og fotball. Elevbedriftene utvides også til 

elevkantine og programmering som et eget valgfag. 

Læringsmijø og skolemiljø; Bra miljøteam som snakker med alle elevene. Inntrykk av at alle føler 

tilhørighet i klassen, rolig miljø og lite store konflikter. Hærverk på toalettene har resultert i stengte 

toaletter i timene. 

Det er utlyst 7 stillinger ved skolen, det er forventet vekst på 8 trinn fra høsten av. 

Det ble stilt spørsmål om det blir eksamen i år, informasjon kommer. 

 

Sak 2: Informasjon fra elevrådet 

Elevrådet orienterte om at de har fått opp drikkeautomater og jobber stadig med å få til flere ting for 

elevene. DE vil få til bedre rutiner mellom miljøarbeiderne, f eks skygge de gamle, presentere de 

bedre. Det er et ønske om mer innflytelse på vurderingsformene. 

 

Sak 3: Godkjenning av innkalling og referat 

Innkalling og referat fra forrige møte godkjent. 

 

Sak 4: Temakveld for elever og ansatte 

Det vil være en temakveld for elever og ansatte i løpet av våren. Flere forslag om tema har kommet; 

Rus, psykisk helse, barnevern, politi, klesbyttekveld for elevene(forslag fra elevrådet) Sakina har fått 

tips om tre av disse og sjekker og følger det opp. 

Ønskelig om et par temakvelder i året. Forslag om en temakveldkomitee. 

 

Sak 5: Eventuelt 

 

 


